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S/BR .0002.2.2013          

Protokół Nr  XXVIII/13 
z XXVIII sesji Rady Miejskiej w Rynie 

z dnia 8 marca 2013 roku 
 

Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Ryn 
w godz.15:00 do 16: 30. 

W obradach uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej 

 Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Józef Karpiński 

 Sekretarz Gminy – Barbara Kowalska 

 Skarbnik Gminy  - Irena Olszewska 
-     Kierownicy Jednostek Organizacyjnych 
-     Mieszkańcy Miasta i Gminy 
-     Prezes OSP Ryn – Andrzej Mieczkowski 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
    między sesjami. 
5.Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między  sesjami. 
6. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych. 
7. Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi   
    oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Ryn na 2013 r.”                
9. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu targowiska miejskiego w Rynie.                           
10.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu  
     zagospodarowania przestrzennego obejmującego działki o numerach geodezyjnych 2, 5/2 i   
     5/3  położonych w obrębie geodezyjnym Rybical gm. Ryn.                                                                                                                                                                       
11. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego.                                                             
12. Podjęcie uchwały w sprawie „ Regulaminu utrzymania czystości i porządku na  terenie   
      Miasta i  Gminy Ryn”.                                                                                                                                                                                                                                   
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2013r.                                                     
14. Sprawozdanie z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych    
      oraz Narkomanii  za 2012 rok.                                                                                      
15. Sprawozdanie  z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach        
      awansu zawodowego za 2012r. w szkołach prowadzonych przez Gminę Ryn.                 
16. Sprawy rożne.    
17. Zamknięcie posiedzenia. 
                
Ad.1 Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Rynie  dokonał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Pan M. 
Górski. W trakcie stwierdzania prawomocności obrad w sesji i uczestniczyło 12 radnych.  
Nieobecni : B. Charo, J.Guz. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.2  Przyjęcie porządku obrad. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Pan M. Górski wniósł o rozszerzenie porządku obrad : 
- o pkt 15 a – Podjęcie uchwały  w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego 
( Jolanty Symonowicz). 
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Rada Miejska jednogłośnie, w obecności 12 radnych, przyjęła porządek obrad z zaproponowaną  
zmianą. 
 
Przed przystąpieniem do realizacji kolejnego punktu obrad Burmistrz MiG wręczył Prezesowi 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Rynie - Panu Andrzejowi Mieczkowskiemu - dyplom uznania  
za akcję ratowniczą przeprowadzoną w Hotelu Gołębiewski w Mikołajkach w dniu 14 lutego br. 
Dyplom przesłała Komenda Powiatowej Straży Pożarnej w Mrągowie. 
 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Uwag do protokółu nie zgłoszono. 
Protokół  został przyjęty przez Radę większością głosów. Za – przyjęciem protokółu opowiedziało się 
9 radnych; przeciw – nie było; 3 radnych wstrzymało się od głosu. 
 
 
 
Ad.4  Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w    
         okresie między sesjami. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Pan M. Górski – odczytał odpowiedź Burmistrza MiG z dnia  
11.02.3013r. na wniosek radnego Pana M. Kowala zgłoszony na XXVII sesji w dniu 30.01.2013r. 
o zwiększenie nadzoru nad dowozem dzieci do szkoły. 
Kserokopia pisma stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu. 
 
 
 
Ad. 5 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między   
          sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2a do niniejszego protokółu. 
 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że: 
 
1/ odbyło się posiedzenie Powiatowej Rady Zatrudnienia poświęcone zatwierdzeniu planu 
finansowego na 2013r. 
2/ odbyło się posiedzenie Gminnego Zarządu Ochotniczych Straży Pożarnych, na którym 
podsumowano ubiegły rok 
3/ odbyło się walne zgromadzenie Mazurskiego Związku Międzygminnego –Gospodarka Odpadami , 
na którym podjęto uchwały niezbędne do wdrożenia nowego systemu gospodarowania odpadami 
4/ podpisane zostały trzy umowy na dofinansowanie : budowy sieci wodno-kanalizacyjnej i dwóch 
zbiorników na wodę w Rynie; na budowę Parku Wypoczynku nad Jez. Ołów oraz na 
zagospodarowanie placu w Sterławkach Wielkich 
5/ w Rynie będzie funkcjonował system ratownictwa medycznego 
6/ odbyło się posiedzenie Rady Budowy – Ekomariny; wykonawca inwestycji cierpi na brak gotówki i 
nie płaci podwykonawcom. 
 
 
 
Ad.6 Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych – nie zgłoszono. 
Ad.7 Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania. 
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Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia „Programu opieki nad zwierzętami   
        bezdomnymi oraz  zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Ryn    
        na 2013 r.”                
 

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – omówił projekt uchwały i zaproponował zmianę zapisu  § 11 
nowym w brzmieniu: 

„ § 11. 1. Rada Miejska zobowiązuje organ wykonawczy gminy do wskazania gospodarstwa 
rolnego, które w razie potrzeby przyjmie i zapewnieni opiekę zwierzętom gospodarskim z terenu 
miasta i gminy Ryn.  

2. Szczegółowy sposób postępowania w gospodarstwie ze zwierzętami gospodarskimi określi 
porozumienie. „ 

 Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z zaproponowaną 
powyżej zmianą. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Pan M. Górski – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w 
sprawie  wprowadzenia „Programu opieki nad zwierzętami  bezdomnymi oraz  zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Ryn na 2013 r.”                
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę większością głosów ( 
za podjęciem uchwały opowiedziało się11 radnych; przeciw- nie było; 1 radny wstrzymał się od 
głosu). 
Uchwała Nr XXVIII/234/13 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.9  Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu targowiska miejskiego w Rynie.                           
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – omówił projekt uchwały i zaproponował: 
1/  rozszerzenie § 5 ust.2 o p .pkt 7 – „ stosowania się do zaleceń administratora targowiska” 

2/ po  § 6 – dodać  § 7 w brzmieniu: ” § 7 . 1. Wjazd samochodem na teren targowiska możliwy jest 
tylko w celu dowozu towaru. 2. Zabrania się parkowania samochodów na terenie targowiska.” 

3/ zmienić numerację kolejnych dwóch paragrafów na:  § 8 i § 9. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z zaproponowaną 
powyżej zmianą. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Pan M. Górski – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w 
sprawie regulaminu targowiska miejskiego w Rynie.                           
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie,  
w obecności 12 radnych. 
Uchwała Nr XXVIII/235/13 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu  
     zagospodarowania przestrzennego obejmującego działki o numerach geodezyjnych  
     2, 5/2 i  5/3  położonych w obrębie geodezyjnym Rybical gm. Ryn.                                                                                                                                                                       
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – omówił projekt uchwały. 
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Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Pan M. Górski – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w 
sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obejmującego działki o numerach geodezyjnych   2, 5/2 i  5/3  położonych w obrębie geodezyjnym 
Rybical gm. Ryn.                                                                                                                                                                       
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie,  
w obecności 12 radnych. 
Uchwała Nr XXVIII/236/13 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.11  Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego.                                                             
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – omówił projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Pan M. Górski – poddał pod głosowanie projekt uchwały   
w sprawie funduszu sołeckiego.                                                             
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, 
w obecności 12 radnych. 
Uchwała Nr XXVIII/237/13 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Pan M. Górski zarządził przerwę w obradach w związku z 
koniecznością zaopiniowania przez komisję nowej wersji regulaminu utrzymania czystości i porządku  
na  terenie miasta i gminy Ryn”.                                                                                                                                                                                                                                   
 
 
Po przerwie: 
 
 
Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie „ Regulaminu utrzymania czystości i porządku  
            na  terenie miasta i gminy Ryn”.                                                                                                                                                                                                                                   
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – omówił projekt uchwały z wniesionymi zmianami. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i 
Turystyki poinformował, że komisja ( w dniu dzisiejszym)  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ze 
zmianami. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Pan M. Górski – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w 
sprawie „ Regulaminu utrzymania czystości i porządku na  terenie miasta i gminy Ryn”.                                                                                                                                                                                                                                   
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, 
w obecności 12 radnych. 
Uchwała Nr XXVIII/238/13 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
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Ad.13  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2013r.                                                     
 
Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pan S. Kożuszko – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego , Rolnictwa, Finansów i 
Turystyki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Pan M. Górski – poddał pod głosowanie projekt uchwały  w 
sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2013r.                                                     
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, 
w obecności 12 radnych. 
Uchwała Nr XXVIII/239/13 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.14  Sprawozdanie z realizacji Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów   
           Alkoholowych oraz Narkomanii  za 2012 rok.                                                                                      
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 i 10 do niniejszego protokółu. 
 
Pan K. Jarosz – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdania. 
 
Rada jednogłośnie przyjęła powyższe sprawozdania, w obecności 12 radnych. 
 
 
Ad.15  Sprawozdanie  z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych   
         stopniach   awansu zawodowego za 2012r. w szkołach prowadzonych przez Gminę   
         Ryn. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
 
Rada jednogłośnie przyjęła powyższe sprawozdania, w obecności 12 radnych. 
 
 
Ad.15 a  Podjęcie uchwały  w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – poinformował, że Pani J. Symonowicz wygrała nabór na 
stanowisko w świetlicy socjoterapeutycznej i zrzekła się mandatu radnego z dniem 1 marca br. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Pan M. Górski – poddał pod głosowanie projekt uchwały   
w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie, 
w obecności 12 radnych. 
Uchwała Nr XXVIII/240/13 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 
 
Ad.16 Sprawy rożne.    
 
Pan M. Kowal zapytał, czy zatrudnienie w świetlicy socjoterapeutycznej dwóch osób na ½ etatu jest 
tańsze od zatrudnienia jednej osoby na cały etat. 
 
Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – odpowiedział, że  nie chodzi o to, aby było taniej, ale chodzi o to, 
aby było lepiej dla dzieci. Dodał, że zatrudnienie drugiej osoby pozwoliło na wydłużenie godzin 
otwarcia świetlicy socjoterapeutycznej. W sprawach opieki nad dziećmi i młodzieżą oraz organizacji 
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pracy  Panie zatrudnione w świetlicy socjoterapeutycznej mają współpracować z Dyrektorem Zespołu  
Szkolno-Przedszkolnego oraz Kierownikiem świetlicy. 
 
Ad.17  Zamknięcie posiedzenia. 
        
W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXVIII sesji Wiceprzewodniczący Rady zamknął 
posiedzenie. 
 
 
 
Protokółowała:                                                                  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
 
Bożena Dybała                                                                             Mirosław Górski 
 
                                                                                                                                                            


